
Z á p i s č. 2/2007 
ze zasedání Zastupitelstva obce v Hrobicích dne 26. 3. 2007 v zasedací místnosti 

OÚ (1. patro) 
 
Přítomni:  Dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu:  p. Ludmila Červenková, p. Jaroslav  Petřík 
Zapisovatel:  Milena Kobylíková 
Zasedání řídil starosta obce ing. František Gajdošík 
 
Zastupitelstvo obce (ZO) jednohlasně schválilo program zasedání. 
 
1.  Schválení  rozpočtu obce na rok 2007  
2.  Svedení povrchové vody v horní části obce 
3.  Projednání možnosti oprav a užívání areálu „Dubíček“ 
4. Kuchyň v MŠ – možnosti rekonstrukce 
5. Projednání ostatních záležitostí. 
ZO jednohlasně schválilo, že diskuse bude probíhat ke každému bodu zvlášť. 
 
K bodu 1  
ZO projednalo  rozpočet na rok 2007, který přednesl starosta obce. 
Usnesení č. 1/2/2007 
ZO jednohlasně schválilo rozpočet na rok 2007. 
Celkové příjmy – 4 060 000 Kč. 
Celkové výdaje - 4 402 000 Kč. 
Příjmy budou vyrovnány z přebytku minulých období o částku 342 000 Kč. 
ZO neschválilo  vybudování parkoviště pro osobní auta v centru obce za částku 
uváděnou v  rozpočtu. 
4 členové ZO pro, 3 členové ZO proti a 2 členové ZO se zdrželi hlasování. 
 
K bodu 2  
ZO projednalo svedení povrchové vody v horní části obce. 
Usnesení č. 2/2/2007 
ZO jednohlasně schválilo  vybudování prodloužení kanalizace v délce cca 30m 
v horní části obce (Skalka). 
 
K bodu 3  
ZO projednalo možnost oprav v areálu „Dubíček“. 
Usnesení č. 3/2/2007 
ZO jednohlasně schválilo provedení nutných oprav v areálu „Dubíček“.  
 
K bodu 4  
ZO projednalo provedení rekonstrukce kuchyně v MŠ dle požadavků hygieny a 
výměnu oken v  budově MŠ. 
Usnesení č. 4/2/2007 
ZO jednohlasně schválilo provedení rekonstrukce kuchyně v MŠ dle požadavků 
hygieny a výměnu oken v  budově MŠ.  Vyčlenilo na položku Školství – MŠ částku  
1 315 000.- Kč 
 



K bodu 5  
  a) Starosta obce přečetl znění „Petice proti diskriminaci obyvatel venkova“, kterou 
      organizuje Spolek pro obnovu venkova ČR. 
      Usnesení 5a/2/2007  
      ZO jednohlasně schválilo  „Petici proti diskriminaci obyvatel venkova“. 
  b) ZO projednalo stížnost p. Františka Daňka, který bydlí 
       vedle hřiště za MŠ. Pan Daněk si stěžuje, že mu do dvora létá míč. 
       Usnesení 5b/2/2007  
       ZO jednohlasně schválilo , aby se plot okolo hřiště zvýšil o 2m. 
  c)  Starosta obce přečetl dopis „Fondu ohrožených dětí“, ve kterém žádájí 
       Obec Hrobice o finanční příspěvek. 
       Usnesení 5c/2/2007  
       ZO jednohlasně schválilo příspěvek 2 000 Kč „Fondu ohrožených dětí“ 
       na činnost v roce 2007. 
  d)  ZO projednalo výměnu rýn na budově OÚ. 
       Usnesení 5d/2/2007  
       ZO jednohlasně neschválilo výměnu rýn na budově OÚ, schválilo pouze 
       nutné opravy. Výměna rýn se provede v příštích letech, kdy se bude  
       provádět rekonstrukce střechy. 
  e)  Zastupitelstvo obce projednalo možnost jednostranného zvýšení nájemného 
       v obecních bytech. 
       Usnesení 5e/2/2007  
       ZO jednohlasně schválilo zvýšení nájemného v obecních bytech dle zákona  
       č.107/2006 Sb. 
       Sazbu za m2 stanoví finanční výbor. 
 


